
 

 

Årsmelding 2023 

 

Laget har per 01.01.24: 131 medlemmer som er en økning på åtte medlemmer fra 
i fjor. 
 

Styret i gjeldende periode har bestått av: 
Fred Kuyper, Nord-Aurdal – styreleder og kasserer 

Trude Nytrøen Pedersen, Nord-Aurdal – sekretær 

Ole Morten Fossli, Etnedal – styremedlem 

Aase Kamben, Sør-Aurdal - styremedlem 

Odd Arne Rudi, Øystre-Slidre – styremedlem 

Bente Brenna, Nord-Aurdal – styremedlem 

Petter Martin Lindstad, Nord-Aurdal – varamedlem 

Bjørn Vgstein, Nord-Aurdal - varamedlem 

 

Styremøter: 
 Det ble avholdt: fem styremøter, kombinerte fysiske og nettmøter. En del saker 
blir kommunisert per telefon og epost.  
 

Medlemsmøter 

• Det ble gjennomført årsmøte 28.02.23 kombinert med et foredrag ved Steinar 
Bergheim om en tur i Canadas villmark. Dette var også starten på en serie 
medlemsmøter under navnet Grønn kafé. 

 

• Det ble til sammen gjennomført syv medlemsmøter. Tre med inviterte 
kommunestyrekandidater ifm. kommunevalget 2023, ett møte om hagebruk, 
ett om energisparing og ett om forbruk knyttet til julefeiring. Fremmøte har 
vært noe varierende og vi skulle gjerne ha sett flere medlemmer på våre 
møter. Alle møter ble holdt i Kulturpuben på Fagernes.  

 

• I samarbeid med Kyrkja i Øystre Slidre har vi gjennomført tre møter med tema 
«Håp». Første møtet (02.02) handler om «Beredskapshagen» v/ Anders 
Nordrum. Det andre møte (16.03) om «Klima» v/ Øyvind Wistrøm. Det siste 
møte (02.03) om «Frå økosorg til økohåp» v/ Leif Gunnar Engedal. Alle møter 
ble holdt i Hegge kyrkjestoge og var åpen for alle.   

 

• Bålmøte: det er gjennomført et bålmøte 10.juni i sammenheng med et 
innføringskurs i kartlegging av skog v/ biolog Erlend Tandberg Grindrud.  



 

• I samarbeid med Fjellgrensenettverket ble det holdt et åpent møte om 
fjellgrenser, hvor det var et panel kommunepolitikerne som deltok. Innledere 
var Fredrik Vikse fra Sabima som presenterte resultater fra siste rapport 
«Naturkampen». Deretter var det leder for Oppland Bonde- og Småbrukerlag 
Hallvard Helland, som holdt sitt foredrag med tittelen «Nok er nok – verdien av 
intakt natur». 

 

Kurs og kartlegging  
• Det er som før nevnt gjennomført et innføringskurs i kartlegging av gammel skog 

med til sammen xxx deltakere. 
• I samarbeid med lederen for Skogutvalget i Naturvernforbundet, Gjermund 

Andersen er det blitt gjort befaringer og kartlegging av skogsområder i Øystre-
Slidre og Sør-Aurdal. 

• Deltatt i et kurs i regi av Valdresmusea om skog og materialkvalitet, kombinert 
med et foredrag om Nytt skogbruk v/ Gjermund Andersen. Vårt lag var 
medarrangør. Kurset varte i to dager og hadde xx deltakere. 

• Vurdering og kartlegging av et skogsområde i Nord-Aurdal.  

Andre aktiviteter 

• Deltatt i MIKKJEL FØNHUS NATUR- OG MILJØFESTIVAL, helgen 15.-17. 
september. Vi hadde vår stand med info om vårforening med salg av fuglekasser 
mm. For Naturvernforbundet stilte nestleder Pernille Hansen som 
foredragsholder.  

• Det er sendt inn flere uttalelser til kommunale reguleringsplaner med konsekvens 
for naturarealer. 

• Vi har deltatt i kartlegging av forurensing av Begnavassdraget i samarbeid med 
Aksjon Aqua.  

• Vi har blitt intervjuet av NRK Innlandet om utbredelsen av Lupin i retning 
Jotunheimen. Ikke gjennomført konkrete handlinger i år. 

• Det er sendt inn 10 leserinnlegg til avisa Valdres. Åtte av disse er tatt inn i avisas 
debattside.  

• Vi legger ut referat fra møter på vår nettside og bruker FB til annonsering av møter 
og aktuelle saker.  
 

Ref. Trude Nytrøen Pedersen 


